



## *Rhizophagus irregularis* (PTB297)

### Compatibility liquid fertilizers / Compatibilité engrais liquides

*Liquid fertilizers for in-furrow application/ Engrais liquides pour application dans le sillon*

Product tested/Produit testé	Manufacturer/Manufacturier	Compatibility/Compatibilité
6-24-6	Alpine	Yes/Oui
6-24-6 Cu	None know / Non connue	No/Non
7-24-3-1S-0.5 Zn	Nachurs Alpine Solutions	Yes/Oui
6-24-6	Morrall Companies LLC	Yes/Oui
Bio20 6-20-3	Alpine	Yes/Oui
Black Label 6-20-0 + 0.77% Zn	Loveland products Canada	Yes/Oui
8-25-3	Solutech	Yes/Oui
8-25-3	Synagri	Yes/Oui
7-24-3	Synagri	Yes/Oui
7-25-3 + EM	Folium <sup>3</sup>	Yes/Oui
5-18-5 + 3% S + Zn + Mn	None know / Non connue	Yes/Oui
6-20-0 + 0.77% Zn McCain Starter	Eco+	Yes/Oui
Eco+ 6-24-6	Eco+	Yes/Oui
Carbon Grown humic acids	Alpha Agri-products Inc.	Yes/Oui
CalMax	NutriAg	Yes/Oui
ZincMax	NutriAg	Yes/Oui
ManMax	NutriAg	Yes/Oui
Spud Booster 4-17-4	SC&W Solutions Ltd.	Yes/Oui



#### PT Growers and Consumers / PT Producteurs et Consommateurs

1, avenue Premier, Campus Premier Tech, Rivière-du-Loup (Québec) G5R 6C1 CANADA **1 866 454-5867** **PTAGTIV.COM**

The information in this document was up-to-date at the time of printing. Because of its continuous improvement policy, Premier Tech reserves the right to halt manufacturing, change products, or revise technical data and prices without further warning or liability. © Premier Tech Ltd., 2023. Premier Tech Ltd. used under license and manufactured by Premier Horticulture Ltd. AGTIV® is a registered trademark of Premier Tech Ltd. used under license by Premier Horticulture Ltd.

Les renseignements contenus dans ce document étaient conformes à l'information disponible au moment de l'impression. Poursuivant une politique d'amélioration constante, Premier Tech se réserve le droit de modifier ou d'interrompre la fabrication de produits ou de modifier les données techniques et les prix, à sa convenance, et ce, sans autre avis ni responsabilité envers quiconque à cet égard. © Premier Tech Ltée, 2023. Premier Tech Ltée utilisé sous licence et fabriqué par Premier Horticulture Ltée. AGTIV® est une marque de commerce enregistrée de Premier Tech Ltée utilisée sous licence par Premier Horticulture Ltée.